

KW-b/0154-181/2022

Kraków 11.01.2022 r.

K O M U N I K A T
Nr 2/2022

=====
Dotyczy: wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę oraz wysokości minimalnej
stawki godzinowej w 2022 r.
=====

Kwestura uprzejmie informuje, że z dniem 1 stycznia 2022 r. weszło w życie Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 15 września 2021 r. w sprawie wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę oraz wysokości minimalnej stawki godzinowej w 2022 r. (Dz. U. 2021 poz. 1690).

Minimalne wynagrodzenie za pracę wynosi 3 010 zł.

Minimalna stawka godzinowa wynosi 19,70 zł.

Powyższe należy uwzględnić we wszystkich dokumentach powołujących się na wysokość tych stawek, w szczególności w „Oświadczeniach zleceniobiorcy” U i R, będących załącznikami do umów cywilnoprawnych.

Prosimy o zwrócenie uwagi na stawkę godzinową w umowach zlecenia zawartych w 2021r. z terminem zakończenia w roku 2022. Jeśli była ona niższa niż obowiązujące 19,70 zł za czas pracy rozliczany od 1 stycznia 2022, należy zawrzeć odpowiedni aneks do umowy z uwzględnieniem stawki aktualnie obowiązującej.

Kwestor AGH
Mgr Maria Ślizień